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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

4. juni 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 236

Forslag til folketingsbeslutning om dna-registrering.

Af Marlene Harpsøe (DF) m.fl.

Spørgsmål 1
Under henvisning til 1. behandling af forslaget bedes ministeren redegøre for, 
hvad de blodprøver der er i PKU-biobank bruges til, hvor meget de er blevet 
brugt og hvad nyttevirkning de efterfølgende har haft? Ministeren bedes 
redegøre for, om man fortsat skal opbevare blodprøverne i dette register?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lone Dybkjær (RV).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på rvlody@ft.dk og til ud-

valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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